

image not found or type unknown



Today there are a lot of different restaurants and cafes where you can eat delicious and expensive food. In restaurants people can also meet and communicate with their friends, relatives or business partners.

There are many types of restaurants. They are divided into groups for price class, for service type (fast food, smorgasbord, a la carte), for type of cuisine (Italian, Chinese, Japanese, Indian and others).

Fast food is very popular and saves time for busy working people and it is not expensive. For example, McDonald's restaurants sell what is called "fast" or "junk" food — hamburgers, chips and so on. Such food is very popular, especially with children and teenagers. Personally, I don't go to fast food restaurants often because I think that fast food is tasty, cheap but it is not completely healthy. But sometimes I can relax, enjoy the food and celebrate some event with my friends there.

There are many traditional restaurants of a la carte menu. The service is usually excellent and friendly waiters help you to relax and enjoy your meal fully.

You can try any types of food in restaurants – you can try homemade cakes, beefsteaks, pasta and macaroni and others. For a main course you can order fish, meat or chicken with some rice or potatoes, also you can ask for pasta and salad. You can eat a bowl of ice-cream, a pieces of apple pie, strawberries with cream or something like that for dessert. For drink you can order a glass of water or juice, a cup of coffee or tea or alcohol drink such as wine or beer.

Many people often prefer restaurants of national cuisine such as Italian, Mexican and other. This restaurants offer types of food which are traditional for one or other country. For example, in the Italian restaurant you find many kinds of pasta, vegetables, cheese. In Mexican restaurant you are offered many meet dishes with different hot sauces. Personally, I dislike going to a Chinese restaurant but I prefer to order a portion of traditional rolls and a cup green tea in Japanese restaurant.

Everyone can find a café or restaurant for own taste. I think that restaurants are important part of public life.

Сегодня есть много разных ресторанов и кафе, где можно вкусно и вкусно поесть. В ресторанах люди также могут встречаться и общаться со своими друзьями, родственниками или деловыми партнерами.

Есть много типов ресторанов. Они делятся на группы по ценовому классу, по типу обслуживания (фаст-фуд, шведский стол, а-ля-карт), по типу кухни (итальянская, китайская, японская, индийская и др.).

Фаст-фуд очень популярен и экономит время занятым работающим людям, и это не дорого. Например, рестораны McDonald's продают то, что называется «быстрой» или «нездоровой» едой - гамбургеры, чипсы и так далее. Такая еда очень популярна, особенно у детей и подростков. Лично я не хожу в рестораны быстрого питания часто, потому что считаю, что фаст-фуд это вкусно, дешево, но не совсем полезно для здоровья. Но иногда я могу расслабиться, насладиться едой и отпраздновать какое-то событие с моими друзьями там.

Есть много традиционных ресторанов по меню. Обслуживание обычно отличное, а дружелюбные официанты помогут вам полностью расслабиться и насладиться трапезой.

В ресторанах можно попробовать любые блюда - домашнюю выпечку, бифштексы, макароны, макароны и другие. Для основного блюда вы можете заказать рыбу, мясо или курицу с рисом или картофелем, а также макароны и салат. Вы можете съесть миску мороженого, кусочки яблочного пирога, клубнику со сливками или что-то подобное на десерт. На напиток можно заказать стакан воды или сока, чашку кофе или чая или алкогольный напиток, например вино или пиво.

Многие люди часто предпочитают рестораны национальной кухни, такие как итальянская, мексиканская и другие. Эти рестораны предлагают виды блюд, которые являются традиционными для той или иной страны. Например, в итальянском ресторане вы найдете много видов пасты, овощей, сыра. В мексиканском ресторане вам предложат множество блюд с различными горячими соусами. Лично мне не нравится ходить в китайский ресторан, но я предпочитаю заказать порцию традиционных булочек и чашку зеленого чая в японском ресторане.

Каждый может найти кафе или ресторан на свой вкус. Я думаю, что рестораны являются важной частью общественной жизни